
Protokół  nr XXXIII/2013 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 27 lutego  2013 r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady pan Adam Kopis o godz. 11:05 otworzył sesję i po powitaniu Radnych  
Sołtysów, Pana Wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnej 
prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14-stu 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   - Pan Witold Jankowski 
- Skarbnik Gminy  - Pani Alina Brząkała  
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -   
   Pan Tomasz Jerczyński                                                           
- Kierownik GZPO – Pani Barbara Kulak 
- Radca Prawny – Pani Gabriela Drzazga 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza  

z wykonania uchwał. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) opłaty za dodatkową usługę świadczoną w przedszkolach publicznych   
prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska, 

2) ustalenia regulaminu funduszu zdrowotnego dla nauczycieli zatrudnionych                   

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Łęka 

Opatowska, 

3) zmiany uchwały Nr XXX/154/09 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 25 marca 

2009r. w sprawie zasad wynagradzania  nauczycieli, ustalenia  regulaminu   

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego i funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy,  

sposobu obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz godziny 

zastępstw doraźnych oraz innych  świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 

7. Sprawozdanie z podjętych czynności z zakresu gospodarki gruntami i realizacji 

uchwał Rady dotyczących gospodarki nieruchomościami za rok 2012. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 
 „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14-stu radnych. 



 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych. 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

O godz. 11.10 Radny G. Adamski wszedł do sali posiedzeń.  

Pan Przewodniczący przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, Pan Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej: 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Pan Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od 31 stycznia do 27 lutego 2013r. 

Wójt Gminy powiedział że zawsze na samym wstępie składał sprawozdanie z uchwał, jednak 

jak wiadomo 31 stycznia była tylko jedna uchwała która nie została przyjęta, w związku z tym 

tego fragmentu informacji nie będzie. Następnie w ujęciu chronologicznym Pan Wójt 

przedstawił kilka informacji: 

- 1 lutego odbyło się spotkanie z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego Tomaszem 

Bugajskim. Spotkanie to dotyczyło rozliczenia wniosków o dopłaty II i III etapu rewitalizacji 

Rządcówki. Został już rozliczony, złożony wniosek o płatność za III etap. Oczekujemy na 

rozstrzygnięcie II etapu. 

- 4 lutego na zaproszenie Pani Senator A. Możdżanowskiej Wójt brał udział w spotkaniu 

wójtów, burmistrzów. Przewodnim tematem były sprawy związane z tzw. „ustawą śmieciową”, 

- 5 lutego odbyło się spotkanie z sołtysami na którym także poruszane były kwestie 

wprowadzenia tzw. „ustawy śmieciowej” i spraw z tym związanych, 

- 7 lutego Wójt Gminy uczestniczył w szkoleniu zorganizowanym przez Wielkopolski Ośrodek 

Kształcenia i Studiów Samorządowych. Szkolenie to także dotyczyło spraw związanych z 

tzw. „ustawą śmieciową”,  

- rozstrzygnięcia na radzie oceniającej Lokalnej Grupy Działania Wrota Wielkopolski. 

Oceniane były wnioski które spłynęły do LGD, 

- 13 lutego odbyło się powtórne spotkanie. Najpierw walne zebranie LGD Wrota Wielkopolski 

a potem posiedzenie rady oceniającej która rozstrzygała złożone odwołania co do oceny 

pierwotnej.  

Wójt Gminy powiedział także że zobowiązany jest przedłożyć informację o osiągnięciu 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez jst czyli przez naszą gminę. Wyróżnia się cztery stopnie 

awansu, to jest: 

- stażysta, 

- kontraktowy, 

- mianowany, 

- dyplomowany. 

Jeśli chodzi o nauczycieli mianowanych to jest pewna niedopłata którą trzeba uzupełnić i 

wiąże to się z kwotą 3 863,83 zł. 



Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za wystąpienie i otworzył dyskusję na temat  

sprawozdania Pana Wójta. 

Przewodniczący Rady zapytał ilu osób dotyczy  kwota 3 800,00 zł. 

Kierownik GZPO B. Kulak odpowiedziała że 31 nauczycieli mianowanych. 

Następnie Wójt Gminy zabrał głos mówiąc że w naszej gminie zdarzyło to się po raz 

pierwszy, jest to niezależne od nikogo. Jeśli wychodzi taka niedopłata na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego, to musimy je wyrównać. Wiele gmin wcześniej już się z 

takim problemem zmierzyło i to bardzo w wysokich kwotach. W naszym przypadku kwota nie 

jest duża, aczkolwiek trzeba ją zgodnie z przyjętą ustawą wyrównać. 

Przewodniczący Rady powiedział iż wczoraj na posiedzeniu Komisji Gospodarczej, 

Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska mówił że w 

innych gminach nie jest praktykowane aby deklaracje były roznoszone i łącznie z nimi   

informacje z wyjaśnieniami. Myślę że w kwestii zebrań na terenie naszej Gminy w sprawie 

prawidłowego wypełnienia deklaracji, które rozpoczynają się w poszczególnych sołectwach, 

na pewno osobom które przyjdą, spotkania te pomogą i ułatwią wypełnienie deklaracji i tego 

wszystkiego co się z tym wiąże.  A z drugiej strony mieliśmy takie założenia i w tym 

momencie bardzo dziękuję że to co przyjęliśmy po tych wielu dyskusjach które odbywały się 

w ubiegłym roku, zostanie dopięte do końca. Mieszkańcy którzy będą chcieli z tego 

skorzystać, w odpowiedni sposób zostanie im to przekazane i otrzymają adekwatną pomoc 

która wiąże się z tą „ustawą śmieciową”. 

Wójt Gminy dodał że oprócz tych deklaracji wynikających z podjętych uchwał jest jeszcze 

taka wkładka, która ma na celu wyjaśnić poszczególne punkty zawarte w deklaracji, jak ją 

wypełnić. Wszystko po to, by jak najmniej boleśnie przebrnąć przez ten problem który mamy 

wszyscy do załatwienia i te spotkania o których Przewodniczący wspomniał z założenia są 

po to, by pomóc przy wypełnianiu deklaracji czy jeśli są jakieś pytania to tą pomoc uzyskać.  

Idąc dalej Radny G. Adamski zwrócił się do Wójta mówiąc: jeśli mamy na stronie internetowej 

uchwałę o wywozie śmieci jest tam deklaracja i informacja jak ją wypełnić. Dobrze by było 

gdyby w tym samym miejscu ukazał się regulamin utrzymania czystości w naszej gminie. 

Ułatwiło by to prawdopodobnie życie nie tylko w Urzędzie Gminy, gdzie nie byłoby tyle pytań 

ale i mieszkańcom którzy wiedzieliby w jaki sposób ma to być wypełnione.  

Wójt Gminy odpowiedział że oczywiście powinno być, bardzo słuszna uwaga. 

Wobec braku pytań co do wystąpienia Pana Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł 
do następnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

1)  Nr XXXIII/165/2013 w sprawie opłaty za dodatkową usługę świadczoną w 
przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady który powiedział iż miałem dylemat czy ten 
projekt powinien znaleźć się na dzisiejszej sesji ale wyjaśniono mi że oczywiście tak, jak 
najbardziej, bo nie ingeruje on w budżet naszej gminy który ma przesłać RIO. 

 



Następnie Przewodniczący oddał głos Mecenas G. Drzazga która powiedziała że projekt 
uchwały jest wynikiem uchwały którą podjęliśmy na sesji w dniu 23 stycznia 2013r., gdzie 
udzieliliśmy odpowiedzi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i ta uchwała została 
sporządzona w taki sposób że nie ma w żadnym zapisie tej uchwały trybu postępowania a 
tylko i wyłącznie stawka  i określenie czynności za które ta stawka jest określona. W tej chwili 
sądy administracyjne bardzo różnie w orzecznictwie do tego tematu podchodzą. Najnowsze 
orzeczenie które zostało wydane w miesiącu styczniu mówi o tym iż, zbyt daleko prokuratura 
ingeruje w tą sprawę i nie jest to słuszne zachowanie, przynajmniej jeśli chodzi o stanowisko 
tego Sądu Wojewódzkiego. To nie jest stanowisko Naczelnego Sądu Administracyjnego że 
kwestie dotyczące ewentualnych załączników czy rozpisania zadań nie musiałyby znaleźć 
się w uchwale tak jak my to zrobiliśmy. Przy czym moim zdaniem po ocenie całego materiału 
i tego orzecznictwa które się pojawiło ten projekt uchwały który Państwo otrzymaliście, nad 
którym dzisiaj będziecie procedowali, nie ma już tych zarzucanych przez prokuraturę 
wątpliwości, bo one dotyczyły przede wszystkim trybu i ustalenia stawki, nie określając za co. 
Przy czym jeśli mówimy o konkretnym określeniu za jakie czynności jest pobierana ta opłata, 
mamy w punkcie 5 paragrafu 2. W projekcie wyraźnie jest napisane co obejmują zadania 
opiekuńczo – wychowawcze, czyli nie możemy do każdego przyporządkować konkretnej 
kwoty. Gdyby to zebrać jest to grupa czynności wykonywanych przez nauczycieli.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i powiedział że musimy podnieś kwestię opłaty za 
przedszkole. 

 

Kierownik GZPO B. Kulak powiedziała że jeśli chodzi o opłatę stałą do tej pory była kwota 
1,80 zł w tej chwili zaproponowano kwotę 2,10 zł. Jest to kwota za jedną godzinę.  

Wyliczono, że za 22 dni x 2,10 zł, za cały miesiąc jeśli dziecko jest jedną godzinę więcej 
ponad 5 godzin czyli ponad podstawę programową  to wychodzi 46,20 zł. Do tej pory było 
1,80 zł x 22 dni tj. 39,60 zł. Różnica wynosi 6,60 zł. Kwota ta zmienia się w zależności od 
tego na ile godzin zapisane jest dziecko.  

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia 
Kultury i Sportu o opinię. 

 

Przewodniczący Komisji L. Zalewski powiedział że na ostatniej Komisji zostały omówione 
trzy projekty uchwały. Komisja pozytywnie oceniła tą propozycję. Dodał także, że trudno jest 
jednoznacznie wypowiedzieć się odnośnie wysokości samej kwoty, życie może to 
zweryfikuje, w każdym bądź razie ta uchwała jest jak gdyby wymuszona i w związku z tym 
widzimy konieczność jej wprowadzenia. Opinia członków Komisji jest pozytywna.   

 

Radny G. Adamski zwrócił się do Pani Mecenas mówiąc że to jest ta uchwała zaskarżona do 
sądu i w związku z tym czy do czasu wyroku sądu, jest celowość podjęcia innej uchwały? 

 

Mecenas G. Drzazga odpowiedziała że została ona zaskarżona 23 stycznia tego roku. W 
trakcie kiedy przedstawiłam tą skargę i omawiałam ją, została zaproponowana odpowiedź 
Państwu, co zostało przyjęte i tłumaczyłam że zarzuty które przedstawił Prokurator 
dotyczące trybu zawierania umów, nie regulowane są przez ustawę a wobec tego my jako 
Rada Gminy nie mieliśmy prawa o tym decydować, choć zostało to przez nasz nadzór 
zaakceptowane bo była taka wola w 2011r. w trakcie spotkań Panie Dyrektorki życzyły sobie 
by wskazać wzór umowy. Orzecznictwo w tym zakresie, a przede wszystkim Prokurator ma 
takie obowiązki iż powinien przestrzegać i realizować to przestrzeganie w ten sposób że w 
ramach tej kontroli została zanalizowana nasza uchwała i Prokurator stwierdził że przepisy 
ustawy nie pozwalają jednostkom samorządu terytorialnego na wprowadzenie takich zmian. 
W naszym powiecie chyba wszystkie gminy zostały zaskarżone. My udzieliliśmy odpowiedzi 
że dokonamy zmiany ponieważ faktycznie w dwóch wypadkach dotyczących trybu 



zawierania, takowe zapisy się znalazły. Dlatego w dniu dzisiejszym, konsekwencją tej 
odpowiedzi, tej naszej uchwały jest ta dzisiejsza uchwała gdzie eliminujemy tylko te zapisy 
które dotyczyły trybu czy że ma to być w trybie umowy cywilno-prawnej, oraz wskazane było 
w jaki sposób należy rozliczać godzinę w naszej uchwale. Co powinno już być wyłącznie 
zawarte w umowie cywilno-prawnej pomiędzy stronami a więc pomiędzy przedszkolem 
reprezentowanym przez Panią Dyrektor a rodzicem dziecka które uczęszcza do przedszkola. 
W swojej odpowiedzi wyraźnie wskazaliśmy sądowi że Państwo podejmiecie 
prawdopodobnie uchwałę, która zostanie przesłana do sądu. Jak zostanie przesłane do 
sądu, sąd umorzy postępowanie z uwagi na to że tamta nie będzie obowiązywała. My 
odpowiedzi udzieliliśmy w ustawowo zakreślonym terminie, dosyłając po zatwierdzeniu tą 
uchwałę. Sąd umorzy postępowanie i nie będzie rozstrzygnięcia. Sąd w naszej sprawie nie 
będzie procedował. Są różne stanowiska w naszym powiecie, jedne gminy przychyliły się, 
inne twierdzą że nie będą i czekają na zmianę zapowiadaną przez nasz rząd. Po analizie, 
weszliśmy w kwestię nie ustalenia stawki a procedury co nie powinno być. Wprowadzenie tej 
uchwały do faktu iż ustalamy tylko wysokość a reszta jest ustalona w umowie cywilno-
prawnej tak jak to powinno być, jest tą procedurą która powinna być zachowywana.  

 

Wójt dodał że uznaliśmy że wycofujemy się z umów cywilno-prawnych. 

 

Mecenas G. Drzazga dodała: tzn. z wzorów umów, ten wzór nadal będzie stosowany przez 
Panie ale my nie powinniśmy go zatwierdzać. Żeby nie było wątpliwości będzie zmiana. 
Państwo jako rada nie mieliście uprawnień do tego żeby zatwierdzić. Ten wzór będzie 
obowiązywał, tylko jest kwestia braku uprawnień dla rady o zatwierdzeniu projektu.   

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”,  podjęła uchwałę  Nr XXXIII/165/2013 w  sprawie 

opłaty za dodatkową usługę świadczoną w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez Gminę Łęka Opatowska. 

2) Nr XXXIII/166/2013 w sprawie ustalenia regulaminu funduszu zdrowotnego dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska 

Kierownik GZPO B. Kulak powiedziała że jeśli chodzi o regulamin funduszu zdrowotnego to z 

art. 72 Karty nauczyciela w tym regulaminie zostały zawarte postanowienia wstępne: tryb 

naliczania funduszu zdrowotnego czyli pomoc zdrowotna dla nauczycieli emerytów i 

nauczycieli czynnych. Nauczyciele mogą składać wnioski do Gminnego Zespołu Placówek 

Oświatowych w terminie do 30 listopada br. Następnie Wójt Gminy powołuje Komisję w skład 

której wchodzą: dyrektorzy placówek oświatowych na terenie gminy, przedstawiciel 

zakładowej organizacji związkowej oraz przedstawiciel Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 

Sportu. W budżecie na fundusz zdrowotny dla nauczycieli jest zaplanowana kwota na cały 

rok w wysokości 3 tys. zł.  Uchwała ta została uzgodniona ze Związkami Zawodowymi (co 

stanowi załącznik do protokołu). 

Radny L. Zalewski dodał że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 

jednomyślnie zaakceptowali projekt tej uchwały. Padła propozycja wprowadzenia członka 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sporu do tejże Komisji. Od razu dodam że to nie była 

moja propozycja.  



Przewodniczący Rady podsumował mówiąc że Komisja spotyka się raz w roku i rozdziela 

środki. Następnie zwrócił się do Pani B. Kulak z pytaniem czy może podać ilość osób które 

były brane pod uwagę w ubiegłym roku? 

Kierownik GZPO B. Kulak odpowiedziała że wnioski które zostały złożone, wszystkie 

rozpatrzono pozytywnie. W zależności od przebytej choroby, schorzeń kwoty były różne. Była 

kwota 500 zł, 300 zł, 200 zł. Suma jest niewielka bo wynosi 3 tys. zł na rok.  

Radny G. Adamski zapytał jakie schorzenia brane są pod uwagę. Czy to jest zwykła grypa 

czy bardziej poważne choroby? 

Kierownik GZPO B. Kulak odpowiedziała że są to schorzenia specjalistyczne i odczytała 

paragraf 6 projektu uchwały w którym zapisane zostało jakie warunki trzeba spełniać aby 

otrzymać zasiłek pieniężny z funduszu zdrowotnego.  

Radny G. Adamski dodał że rozumie iż trzeba przedstawić faktury. 

Kierownik GZPO B. Kulak odpowiedziała że tak. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/166/2013 w sprawie 

ustalenia regulaminu funduszu zdrowotnego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska 

3)  Nr XXXIII/167/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/154/09 Rady Gminy Łęka 
Opatowska z dnia 25 marca 2009r. w sprawie zasad wynagradzania  nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  
przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego i funkcyjnego, za wysługę lat, 
za warunki pracy,  sposobu obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
oraz godziny zastępstw doraźnych oraz innych  świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy.  
 
Kierownik GZPO B. Kulak powiedziała że uchwała ta dotyczy wykreślenia § 7, ust. 2, pkt. c, 
e. Według obowiązujących przepisów dodatki za warunki pracy które były ujęte w uchwale z 
2009r. po prostu nie obowiązują i dlatego wspólnie z Dyrektorami podjęliśmy decyzję o 
wycofaniu punktu c, e.  
§ 7 ust. 2 pkt. c, e mówią że: za pracę w trudnych warunkach uznaje się prowadzenie przez 
nauczycieli: 
c) nauczania dziecka zakwalifikowanego do kształcenia specjalnego (dziecko uczące się w 
szkole macierzystej, które uczy się programem szkoły specjalnej – wysokość 5% 
wynagrodzenia zasadniczego, za jedną godzinę 
e) nauczanie dziecka zakwalifikowane do kształcenia specjalnego dla dzieci niewidomych 
uczących się w szkole macierzystej w wysokości 5% wynagradzania zasadniczego za jedną 
godzinę. 
Kwestia wykreślenia dodatku za warunki pracy została uzgodniona ze Związkami 
Zawodowymi dn. 4 stycznia 2013r. (pismo stanowi załącznik do protokołu). 
 
Radny L. Zalewski powiedział iż czytając projekt tej uchwały wyglądało na to że będzie 
prawdziwa rewolucja odnośnie wynagradzania nauczycieli ale z tego całego fragmentu, 
tytułu dotyczy to tylko słów „za warunki pracy”. 
Komisja dostosowując się do wytycznych czyli regulaminu przyjęła jednomyślnie projekt tej 
uchwały.   



Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXIII/167/2013 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXX/154/09 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 25 marca 2009r. w sprawie 
zasad wynagradzania  nauczycieli, ustalenia  regulaminu   określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego i 
funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy,  sposobu obliczania  wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe oraz godziny zastępstw doraźnych oraz innych  świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z podjętych czynności z zakresu gospodarki gruntami i realizacji 
uchwał Rady dotyczących gospodarki nieruchomościami za 2012r. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z podjętych czynności z zakresu 

gospodarki gruntami i realizacji uchwał Rady dotyczących gospodarki nieruchomościami za 

2012r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Adam Kopis poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna 
interpelacja. 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich sesjach 

Z powodu braku interpelacji nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje.  

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski 

Jako pierwszy głos zabrał Radny P. Jeziorny który przedstawił stan drogi Lipie – Kuźnica 
Słupska. Powiedział że po zimie praktycznie droga na odcinku 200m nie istnieje. Nie 
wiadomo co tam trzeba zrobić, czy postawić znak i zamknąć tą drogę na czas odwilży albo 
ograniczyć ruch tonażowy, co moim zdaniem nie bardzo pomoże. Wczoraj rozmawiałem z 
Panem Kierownikiem Jerczyńskim, dzisiaj proszę Pana Wójta aby zobaczyć tą drogę jak ona 
faktycznie wygląda. Może się okazać że po odwilży tej drogi na tym odcinku już nie będzie. 
Tą drogą uczęszcza nasz autobus który dowozi dzieci. Zwracam się z prośbą aby ktoś się 
tym zainteresował bo każdy dzień jest bardzo ważny. Przejeżdżając wczoraj tamtą drogą 
jeszcze nie było tak tragicznie, dzisiaj już asfalt odchodził i robią się wyrwy.  

Przewodniczący Rady dodał że Pan Wójt na pewno zanotował oraz poprosił radnych i 
sołtysów aby zostali po zakończeniu sesji.  

Pani sołtys K. Staloch zgłosiła że w Kuźnicy Słupskiej w świetlicy został zalany sufit, jest to 
dość poważna awaria bo jest tam bardzo mokro. Sufit i ściana są uszkodzone. Pani sołtys 
zasugerowała że  trzeba będzie może jakąś rurę wymienić aby ustrzec się dalszych 
wydatków. 

Radny Powiatowy P. Zimoch podziękował Dyrektorom szkół za podjęcie inicjatywy z którą 
powiat wyszedł w stosunku do oświaty. Dodał że zostały przyznane środki w kwocie 
1 400 000,00 zł na doskonalenie nauczycieli. Program ten powiat przygotował nie tylko dla 
swoich struktur oświatowych, ale dla wszystkich również szkół podstawowych i przedszkoli. 
Dwie gminy Rychtal i Bralin nie przystąpiły do tego projektu i dobrze się stało że nasze 
placówki oświatowe wzięły w tym udział bo będzie to z korzyścią zarówno dla Pań 
Dyrektorek jak i pracowników. Myślę że pozwoli to na trochę oszczędności zarówno Panu 
Wójtowi jak i Radzie.                         



Ad.12  Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 12:15 
zamknął obrady XXXIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

     Protokółowała:       Przewodniczący Rady 
/-/ Renata Kaczmarzyk     /-/ Adam Kopis 


